
PROTOKOL NR XXIV/I2

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 25 pai.dziernika 2012 roku w Centrum Kultury w Jpdrzejowie'

Ad. l .
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXIV sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Przewodniczqcy Rady powitai zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

.jednostek organizacyjnych gminy, sohys6w oraz wszystkich przybytych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest l8 radnych i orzekl.

ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturq radnego Stanislawa Hatysa na sekretarza

obrad XXIV sesji Rady Miejskiej.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnego Stanislawa Hatysa

na sekretarza obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydatur4 r'adnego - l8 glos6w
Przeciw 0 glos6w
Wstrzymalo siE 0 glos6w

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego Stanislawa Hatysa
na sekretarza obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Ad.2

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdry sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgfych na sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

w dniu 27 wrzeSnia 2012 roku.
7. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2012 rok.
8. Uchwala w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta

i Gminy Jgdrzejriw na lata 2012 - 2018.
9. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
10. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
11. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wynajem czg6ci gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
12, Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego

na okres trzech lat,
13. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czpSci gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
14. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu publicznego

nieruchomoSci komunalnej i obci4Zenia slu2ebnoSci4 drogow4.
15, Uchwala w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa uznanego za

pomnik przyrody.
16. Uchwala w sprawie podzialu gminy Jgdrzej6w na okrggi wyborcze, ustalenia ich

granic i numer6w oraz liczby radnych wybieranych w ka2dym okrggu
wvborczvm.
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17. Sprawozdanie z realizacji uchwaly Nr ){VllUllT 107 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie z dnia 18 paZdziernika 2007 roku, zmienionej Uchwal4

Nr XXXI/237/08 z dnia 30 paZdziernika 2008 roku, w sprawie zasad nabycia,

zbycia i obci42ania nieruchomoSci Gminy Jgdrzej 6w oraz ich wydzieriawiania
lub najmu na okres dluZsry ni2 trzy lata,' za okres od 01.04.2012 roku
do 30.09.2012 roku.

18. Informacje o oSwiadczeniach majqtkowych.
19. Odpowiedzi na interpelacje.
20, Sprawy r62ne.
21. Zamknigcie obrad.

Rada nie wniosla uwag do porz4dku obrad XXIV sesji Rady Miejskiej.
A d . 3

Rada Miejska przylEtra protok6l Nr XXIII/I2 z dnia 27 wrzeSnia bieZ4cego roku. nie
wnosz4c uwag.
A d . 4

l. Radny Grzegorz KuSmierz przeprosil radnych, kt6rzy poczuli sig uraZeni
wyst4pieniem na ostatniej sesji Rady Miejskiej. Ponadto radny zwr6cil uwagE na b14d
w nazewnictwie przyszlych dzialai w uchwale Xxl178ll2 z dnia 17 maja 2012 roku
gdzie poslugujemy siE okreSleniem zmiana miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego. Jest to blgdne sformulowanie, poniewaZ nie istnieje obowi4zuj4cy
plan, kt6ry podlega zmianie tylko obowi4zuj4ce studium na podstawie, kt6rego
opracowany zostanie plan. NastEpnie radny zadal pytania: ile wynosi powierzchnia
w hektarach obszaru przeznaczonego pod lokalizacjg elektrowni wiatrowych, dlaczego
teren, dla kt6rego bEdzie opracowany plan zagospodarowania przestrzennego jest duZo
wiqkszy ni2 wynika z przedstawionego obszaru przez ir.rwestora. Rodzi
to przypuszczenie, ze po przyjEciu miejscowego planu zagospodarowanra
przestrzennego, bEdzie moZna budowa6 wiqcej turbin wiatrowych bez konsultacji
z mieszkaficami. Jakq kwotg bgdzie stanowil podatek na rzecz naszej gminy
z eksploatacji farmy wiatrowej w poszczeg6lnycli latach po uwzglgdnieniu
amorlyzacj i budowy, po ilu latach nast4pi calkowita amortyzac.ja, na czyje zlecenre
zostanie przygotowana prognoza do miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego i ile bEdzie kosztowala, ile os6b znaldzie zatrudnienie w trakcie
eksploatacji planowanej elektrowni wiatrowej, przez kogo i na czyl koszt zostanie
przeprowadzona inwentaryzacja stanu technicznego budynku zlokalizowanego
przy drodze na terenie wsi Potok Wielki i Skroni6w, po kt6rej bgdzie przemieszczal
siQ transport zwiqzany z budow4 elektrowni, kto pokryje koszty szk6d
spowodowanych przez ciEZki transport powstaly w budynkach zlokalizowanych przy
drodze. Radny odczytal uzasadnienie do uchwaly Nr XX/178/12 z dnia 17 maja
bieZ4cego roku i zapytal, kiedy wplyn4l wniosek i w jakiej sprawie byl przygotowany
wniosek.

2. Radna J. Szreniawa zwr6cila uwagQ na brak osoby nadzorujqcej remont dr6g. Brak
jest nadzoru. Radna zapytala czy nadz6rjest tylko na papierze.

3. Radna J. Szreniawa zwr6cila siE o przedstawienie sytuacji finansowej Wodociqg6w
przez Zarz4d. CzyIam,2e s4 pieniqdze na ochronQ Srodowiska, nam radnym zaleZy
na oczv szczalni 3ciek6w.

4. Radna J. Szreniawa zwr6cila uwagQ na niepomalowane pasy drogowe na ulicach
miasta.



Radna J. Szreniawa zwr6cila uwagQ na zly stan barierki pomiEdzy ulic4 Glowackiego
a ulic4 Murawiec.

Radna .I. Szreniawa zwr6cila uwagQ, ze na ulicy Partyzant6w stoi stary slup
telekomunikacyjny (zwisaj4ce kable). Proszq o interwencjg w tej sprawie.

Radny T. Kot przypomnial, iZ gmina od polowy 2013 roku bpdzie siq zajmowala
odpadami komunalnymi. Radny zapy'tal, w jaki spos6b bqdzie naliczona oplata
i czy gmina zaczgla juL dyskusjE w tym temacie. Radny zwr6cil uwagq, i2 najwyZsza
pora, aby rozpoczEly siE rozmowy w tej sprawie r6wnie2 z udzialem radnych.

Radny A. Czajor poinformowal, iz Komisja rozpatrywala sprawE. O ile radnemu
wiadomo wysypisko we Woszczowie nie jest jeszcze w pelni przygotowane. Moze
daloby sip wykorzysta6 nasze wysypisko, kt6re nie jest w pelni zapelnione, do czasu
uruchomienia wypiska Smieci we Wloszczowie. Radny zapltal czy jest taka
moZliwoSi.

Ad.5
Radny R. Kruk zadal pytanie w punkcie 18 sprawozdania z pracy burmistrza miqdzy

sesjami. Chodzi o program cyfrowej szkoly. Radny zapy4al, czemu nie zostal jeszcze
wybrany dostawca sprzqtu i dlaczego to tak dlugo trwa. W zwiqzku z tym czy s4 jakieS
zagro2enia w realizacji tego programu.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, 2e przetarg odbyl sip aczkolwiek najnizsza oferta
przekraczala moZliwoSci finansowe, kt6re byly zgloszone we wniosku o dofinansowanie.
Burmistrz poinformowal, 2e w dniu dzisiejszym zostala podpisana specyfikacja na kolejny
przetarg, gdzie zmniejszone zostaly wymagania sprzQtowe. Otwarcie oferl nast4pi w dniu
5 listopada. Termin zostal wydlu2ony do korica listopada. Obawy s4 zawsze.
Uwag nie wniesiono
Ad.6
Uwag nie wniesiono.
Ad.7

Burmistrz M. Piszczek zglosil nastEpuj4ce autopoprawki do uchwaly:
o zmniejszenie wydatk6w w dziale 900 rozdzial 90095 paragraf 6050 o kwotE

250 tys. z1 z zadania pod nazw4 ,,Termomodernizacja budynk6w u2yteczno5ci
publicznej w JEdrzejowie" i przeniesienia Srodk6w na realizacjp zadania
,,Remont budynk6w remiz Ochotniczej Stra2y Po2arnej w miejscoworici Lask6w,
Lysak6w, Mnich6w Skroni6w, Zagaje celem dostosowania ich do p<.rtrzeb
funkcjonowania Swietlic wiejskich",

. zmiany w zal4czniku 1,2 z Ilitht zwiEkszenia dochod6w i wydatk6w o kwotQ
287 545 zl wprowadzonych zarzEdzeniem burmistrza,

. dzial 900 rozdzial 90095 paragraf 6050 nazwa zadnia inwestycyjnego
,,Przygotowanie dzialki pod potrzeby budowy parkingu w miejscowoSci
Mnich6w osadzenie powierzchni gruntu" - zabezpieczenie kwoty 50 tys. zlotych.

Radny R. Kruk zaproponowal odrzucenie trzeciej autopoprawki dotycz4cej parkingu
w Mnichowie. Radny zwr6cil uwagp, i2 zbbZa siE koniec roku, realnie nie jest mo2liwe
wykorzystanie jrodk6w jeszcze w tym roku. Mamy przyszloroczny budZet i moZna uj 4i
wnioski tych mieszkaric6w.
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Radny T. Kot przypomnial radnemu R. Krukowi podjEt4 uchwalE przez radnycl.r

w sprawie sprzeda2y dziaiki w Mnichowie za kwotq 22 tys.21. Radny T. Kot zaapelowal

w6wczas do radnych o odrzucenie uchwaly, je6li w tym roku nie zostan4 przeznaczone Srodki

na parking. Radni przyjEli uchwatrg, dzialka zostala sprzedana
Radny T. Kot zwr6cil sig do Rady z prodb4 aby pozostawii te Srodki na terenie

solectwa Mnich6w. Dodal, 2e butmistrz przesuwa Srodki z niezrealizowanego zadania na tnne

zadanie realizowane r6wnie2 na terenach gminnych. Radny zwr6cil siE z proSbq o przyjqcie

trzeciej autopoprawki burmistrza.
Radny R. Kruk zabral glos m6wi4c, iz nie jest przeciwny budowie parkingu, ale ma

obawy, ze Srodki te przepadn4. Radny podtrzymal zgloszony wniosek.
Radny S. Stradomski zwr6cil siE do Burmistrza o przybliZenie sprawy i zapfiatr czy

pieniqdze mogq laktyczn ie przepaSi.
Radny W. Kqdra zapflal, na jakim etapie jest to zadanie i ile moZe kosztowai.
Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 chcq przygotowai teren pod budowQ. Jest koniec

pa2dziernika, jeSli uda sig zrobi6 przetarg to jest moZliwe wykonanie inwestycji
w ci4gu dw6ch miesigcy. Trudno jest powiedzie6 czy Srodki przepadn4 czy nie, bo nie
wiadomo czy pogoda bqdzie sprzyjajEc4i czy przetarg dojdzie do skutku.

Wedlug radnego A. Czajora naleZy szybko przeprowadzil przetafg. Parking jest tam
potlzebny.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, i2 burmistrz zglosll trzy autopoprawki i zapyta+ czy
s4 uwagi do pierwszej autopoprawki.

Uwaq nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady zapytal czy s4 uwagi do drugiej autopoprawki.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy zapytal czy squwagi do trzeciej autopoprawki.
Radny R. Kruk jest przeciwny wprowadzeniu trzeciej autopoprawki do projektu

uchwaly.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie wprowadzenie trzeciej autopoprawki.

W glosowaniu wziElo udzial 19 radnych.
Za przyigciem trzeciej autopoprawki dotycz4cej parkingu - 8 glos6w
Przeciw - 9 glos6w
Wstrzymalo siE 2 glosy
Trzecia autopoprawka dotyczaca oarkingu w Mnichowie nie zostala przvigta.

Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie zmian w budZecie miasta
i gminy na 2012 rok nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:

Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - l glostSw
/Uchwala nr XXIY 1234/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.8
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.



Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla
Prognozie Finansowej Miasta i Gminy
iloSciq glosriw:
Za
Przeciw

uchwalg w sprawie zmian w Wieloletniej
Jpdrzejriw na lata 2012 - 2018 nastppujqc4

- 18 glosriw
- 0 glosriw

Wstrzvmalo sie 0 glosriw
/Uchwala nr XXIY 1235l12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.9
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie wyra2enia zgody na wynajem
czp6ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4cq iloSci4 glosriw:
Za - 18 glostiw
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glosdw
/Uchwala nr XXIY /236112 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.10
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwatry.
Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly.
Radna E. Barlosz poinformowala, i2 jest tu zwykla zbie2no!;6 nazwisk.
W glosowaniu wzigio udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie wyra2enia zgody na wynajem
czgSci gruntu komunalnego na okres tzech lat nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 19 glosr6w
Przeciw - 0 glostiw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXIY 1237 /12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. l l
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo Lrdzia! 18 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody na wynajem
czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXLY1238/12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.l2
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaiy.
Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyraZenia zgody na wynajem
czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4cq ilo5ci4 glosriw:
Za
Przeciw

- 18 glosriw
- 0 glosriw



Wstrzvmalo sie 0 glosriw
/Uchwala nr XXIY 1239l12 w zal4czeniu do protokolu/'

Ad. l3
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodn iczqcy Rady odczyral projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody na wynajem
czg6ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - 19 glosriw
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXIY /240/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. l4
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo ludzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y
w drodze przetargu publicznego nieruchomoSci komunalnej i obci42enia slu2ebnoSciq
drogow4 nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw

- 19 glos6w
- 0 glos6w

Wstrzvmalo sie 0 glos6w
/Uchwala nr XXIV24l/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.15
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie zniesienia formy ochrony
przyrody drzewa uznanego za pomni
k przyrody nastgpujqc4 iloSciq glosriw:
Za - 19 glosriw
Przeciw - 0 glosr5w
Wstrzymalo sig - 0 glosr5w
/Uchwala nr XXIY /242/12 w zalQczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady oglosil dwudziestominutow4 przerw€.
Ad. l6
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.

Radny T. Kot zglosil wniosek o przesuniEcie solectwa Ignac6wka z okrQgu
19 do okrqgu 17. Radny T. Kot uzasadnil zgloszony wniosek i podkreSlil, 2e Ignac6wka
w proponowanym okrpgujest blgdem, gdyz nie ma 2adnych zwi4zk6w terytorialnych.

Burmistrz M. Piszczek przypomnial jak wylicza siq normE przedstawicielsk4.
Norma jest zachowana zar6wno w jednym jak i w drugim przypadku, chociaZ moZe sig waha6.
Pewn4 caloSi logiczn4 musi tworzy6 obw6d do glosowania, bior4c pod uwagE latwy doj azd
mieszkafc6w do obwodu. NajprostszE spraw4 byloby przylqczyc Ignac6wkE do Podchojn
ale Prz4slaw. Skroni6w i Podchojny to najwigksze okrggi wyborcze. Ich norma to okolo



1, 34 do 1,37. Ignac6wka ostatnio byla przyporzqdkowana do Podcho.in. Teraz takiej

moZliwosci nie widzimy, gdyZ naruszyloby to pewne proporcje i Podchojny znalazloby siq

przy granicy normy przedstawicielskiej. DokonaliSmy wyliczeri, propozycja zostala zloaona.

Naczelnik A. Stawecka wyja6nila, i2 faktycznie tak bylo. Jezeli dodalibySmy

do okrqgu 20 leszcze Ignac6wkq to bylaby 1,47. W zwi4zku z powyzszym taka zapadla
decyzja, aby tgnac6wkg dol4czyi do tego okrggu i mieszkancy glosowai bpd4 w Michowie
maj 4c utratwiony dojazd do obwodu.

Radny A. Czajor ztrozyl wniosek, aby do okrEgu 2 dolqczy(, tereny Murawiec I oraz
tereny poludniowe - wschodnie od strony targowicy a do okrqgu 3 Murawiec II i tereny
poludniowo - zachodnie. Okrggi s4 podobnej wielko(ci.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 w tym wypadku obw6d jest ten sam. Wedlug
Burmistrza argument, 2e nie ma pol4czenia pomigdzy ulic4 Glowackiego a ulic4 Krasiiskiego
jest niewystarczajqcy.

Naczelnik A. Stawecka odczTtala propozycjE radnego A. Czajora. WyjaSnila, iz
uwzglqdniajqc wniosek Pana Czajora oscylowalaby to w granicach I .547.

Wedlug radnego A. Czajora propozycjajest sp6jna i logiczna. Dyskusji nie bylo Zadnej,
by6 moZe Zle napisaiem jakaS ulica, Pani miala to rozeznal. Nikt nie udzielil mi Zadnej
odpowiedzi.

Naczelnik A. Stawecka odpowiedziala, iz byly komisje, ale nie zostala zaproszona
na posiedzenie. Materialy byly przygotowane.

Radny A. Czajor opowiedzial, i2 na komisji byi burmistrz, nie bylo potrzeby
zapraszania naczelnik. Burmistrz powiedzial,2e wszystko dostaniemy przed sesj4

Burmistrz M. Piszczek lt'ja3nil, iz proj ekt zostal przygotowany. Jedna propozycja,
kt6ra wedlug mnie byla zasadna zostala wprowadzona.

Przewodniczqcy Rady przerwal dyskusj 9.

Wedlug Radnego S. Hatys projekt uchwaly jest prawidlowy pod wzglEdem prawnym
i obowi4zuj4cych wl'tycznych, ale pod wzglqdem spolecznym jest zly. Dodal, ze s4 okrggi,
kt6re maj4 po 800 mieszkaric6w a s4 takie gdzie liczba mieszkairc6w wynosi 1800. Wedlug
radnego naleZy popracowai nad projektem uchwaly zmniejszaj4c te 16Znice.

Burmistrz wyjaSnil, iZjest to niezaleZne od niego gdzie ludzie siE osiedlaj4 to naturalny
proces.

Radny W. KEdra zabral glos m6wiqc, iz w Jgdrzejowie s4 pewne ulice podzielone
i przypisane do okrgg6w, natomiast na wsiach nie ma moZliwodci podzialu solectwa.
Mieszkaficy przysi6lka Kopaniny zawsze czujq sig zwi4zani z Piaskami. Slyszalem
odpowiedZ, Ze nie jest to moZliwe, bo naleZaloby dokona6 podzialu solectwa.

Naczelnik A. Stawecka wyjaSnila, i2 istniej4 w solectwach tzw. przysiolki, osady
czy kolonie, kt6re sq integraln4 czgSci4 danego solectwa, danej wsi. One nie s4 wymienione,
bo to jedno solectwo. Nie moZna wydzielai z solectwa przysi6lka czy osady, gdyz to ma
tworzyi jednq calo56.

Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz przypomnial, ze na ostatniej sesji punkt
dotycz4cy okrEg6w wyborczych zoslal zdjEty z porzqdku obrad. Odbylo siQ spotkanie w tej
sprawie i jest mi przykro, Ze w dalszym ci4gu rada nie doszla do porozumienia. Jeili nie
zostanie podjEta uchwala dokona tego komisarz $ryborczy.
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Przewodnicz4cy Rady zglosil wniosek o przeglosowanie projektu uchwaly

przygotowane go pr zez butmistrza:
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Za
Przeciw
Wstrzymal sig

- 11 glostiw
- 7 glos6w
- 1 glos

Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie podzialu gminy Jgdrzej6w
na okrggi wyborcze, ustalenia ich granic i numer6w oraz liczby radnych wybieranych
w kaZdym okrggu wyborczym nastgpuj4c4 iloSciq glostiw:
/Uchwala nr XXIY243ll2 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad . l 7
Uwag nie wniesiono.
Ad.18
Uwag nie wniesiono.
Ad.19

1. Burmistrz M. Piszczek odni6sl sip do miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego. To jest uchwala w sprawie prz;stqpienia do sporz4dzenia
miejscowego planu i to my Pana radnego poprawialismy. Czgdi pytafi zostanie
doprecyzowana i dopowiedziana na piSmie.

a. WybraliSmy obszar wiEkszy z przyczyn naturalnych ograniczony np. drogami
publicznymi lub tak jak w przypadku Skroniowa pasem zabudowy
miejscowoSci Skroni6w. Po pierwsze oddzialywanie potencjalnej inwestyc.ji -

st4d obszar wigkszy niZ we wniosku, po drugie - wiadomo, ze miejscowy plar.r
nprowadza lad i porzEdek, je3li chodzi o gospodarkE przestrzenn4 i dlatego
aby nie ogranicza6 siq tylko to kwestii farm wiatrowych, ale uporzqdkowac
inne sprawy dotycz4ce gospodarki przestrzennej, st4d obszar wiEkszy.

b. Powierzchnia planu - moZna to samemu zmierzy(, w oparciu o mapg.
c. Podatek - na razie nic tam nie ma. M6wili3my, 2e podatek bEdzie liczony 2o/o

od warloSci budowli, tylko zgodnie z wltycznymi ministerstwa nie cala
konstrukcja budowli brana jest pod uwagE tylko jej czgS6 podlega
opodatkowaniu. Na to pytanie bEdziemy mogli odpowiedzie(,, gdy wiatraki
bEdq juz postawione i zlo2ona zostanie deklaracja. Nie ma Zadnej pewnoSci
kwota moze siEgad kilka tysigcy zlotych, ale nie musi. PewnoSci Zadnej nie
ma.

d. Prognoza oddzialywania na Srodowisko - sq dwie rzeczy. Jest rapofl
i  postqpowanie. kt6re toczy siq z wniosku inwestora przed RDOS i to nas nie
dotyczy. Druga rzecz to obowi4zkowa ocena oddzialywania na Srodowisko
miejscowego planu zagospodarowania pzestrzennego, kt6ra odbywa sig
na zlecenie Gminy. Nie ma inne prawnej moZliwoSci i po raz kolejny nie
rozumiem Pana pytania.

e. Transporl po drogach publicznych - nie bgdzie Zadnej inwentaryzacji.
poniewaZ jest to droga publiczna, kt6ra sluZy do transporlu. Czy tam siq nie
odbywa juZ ciEZki transpoft. Jak Pan radny pyta to Zarzqdca drogi ma prawo
ustali6 drogE przejazdu i ustali6 oplatg. Drogi publiczne sluZq po to, aby po
nichjeZdzii.

f. Kto ponie5cie koszty z tytulu zniszczeri to jest kwesta roszczenia cywilnego,
jeSli kto6 chce wystQpii z takim roszczeniem do zarzEdcy to jego sprawa
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indywidualna. Nie widzq Zadnych podstaw, aby gmina zakladala jakiekolwiek

pieni4dze dla wla6cicieli tych nieruchomoSci na odszkodowania.
Pierwszy okres rozrachunkowy sp6tki zakohczyl siq 31 grudnia wynikiem dodatnim.
Burmistrz przypomnial, 2e wniosek zostal poddany pierwszej ocenie. Wniosek jest

na si6dmym miejscu na li3cie podstawowej w calym kraju do dofinansowania, trwa
drngi etap oceny wniosku przez ekspert6w. Z rozm6w, jakie prowadzE zostalem
poinlbrmowar.ry przez pracownika, 2e zakohczono pracQ. Powinna byi opinia
ekspert6w do polowy przyszlego tygodnia a p62niej pismo od Pani minister.
Bumistrz przypomnial, iz od lat walczymy o te pieni4dze, na kaZdym kroku m6wimy
o oczyszczalni, temat poruszany kilkakrotnie na komisach, przez prasg itd. Kazdy
z was wie, co jest dla nas priorytetem. Natomiast, jedli Rada sobie 2yczy
zorganizowanie spotkania z przedstawicielami sp6lki nie widzg zadnego problemu,
aby przedstawii stan finansowy sp6lki. Burmistrz poinformowal, ze okres
rozrachunkowy kofczy siE za dwa miesi4ce.

Wszystkie trzy wskazane lokalizacje nie sq nasz4 kompetencj4 skrzyZowanie ulicy
StraZackiej z ulic4 11 Listopada - wynika to z przepis6w za oznakowanie odpowiada
zarzqdca drogi, nie przypominam sobie, aby byl tam jakiS problem. By6 moZe
od strony, poludniowej, jeSli pas6w nie ma zostanie to zgloszone do zarz4dcy drogi.
KoSci6l Sw. Tr6jcy, Caritas - droga wojew6dzka - je5li pas6w nie ma wyst4pimy
do zarzq<1cy drogi, ulica Glowackiego - SwiEtokrzyski Zarzqd Dr6g Wojew6dzkich -
bqdziemy interweniowa6, jeSli jest jakiS problern.

Burmistrz wyjaSnil, i2 mo2emy tylko prosii. nie mozemy tego robi6
za telekomunikacjQ.

Burmistrz poinformowal, iz caly czas prowadzone s4 prace, jestedmy na etapie
przygotowania projekt6w uchwal. Ustalimy z Przewodnicz4cym termin spotkania
z radnymi leszcze przed komisami i przedstawimy min. zalo2enia reformy.

Naczelnik W. Abramowicz wyjaSnil, i2 na skladowisku we Wloszczowie znajduje sig
linia do segregowania odpad6w, kt6ra rzeczywiScie jest niewystarczaj4ca do obslugi
takiego wysypiska. Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, Ze oba te urz4dzenia zar6wno
linia jak i kompostownik s4 za male dla tak duZego terenu i bqd4 konieczne inwestycje
na rozbudowE. Nie m6wmy jednak, ze nie ma tam segregacji, bo ona jest
i musi siq tam odbywai. Kierownik Skladowiska skladat taki wniosek, aby nasze
wysypisko moglo jeszcze funkcjonowai, przy Iym strumieniu odpad6w. Burmistrz
odczytal fragment pisma otrzymanego z UrzEdu Marszalkowskiego dotyczqcego
Gminy Jgdlzej6w, gdzie poinformowano nas o podjEtej uchwale na mocy, kt6rej
Jqdrzej6w zostal wpisany do regionu gospodarki odpadami komunalnymi nr 3 czyli
Wloszczowy. To nie my podjgli6my tak4 decyzjp. Bnrmistrz przypomnial, Ze byl
przeciwny przyl4czeniu Gminy Jgdrzej6w do Wloszczowy, bo uwaZa, 2e to jest bl4d.
Ale taka zostal podjEta decyzja. Nie ma Zadnej dyskusji. Naczelnik wyjaSnil, iz te
argumenty, o kt6rych radny Czajor m6wi zostaly przedstawione marszalkowi, ale nie
przynioslo to Zadnego rezultatu.

Ad.20
Prezes Oddzialu PCK w JEdrzejowie Pan Jar.r Wroriski podzigkowal radnym

za wsparcie finansowe na tzecz Kampanii Walki z Glodem.

4.

6.

1

8.
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Przewodnicz4cy Rady odczytal pismo od PCK dotycz4ce wsparcia finansowego

dla w/w kampanii.

Radny M. Zygan zapytat o termin oddania obwodnicy.
Burmistrz M. Piszczek wyj aSnil, i2 najprawdopodobniej w miesi4cu grudniu.

Radny S. Hatys poruszyl kwestig od3nie2ania dr6g i zapylal, do kogo nale2y sig
zwraca(, w sprawie od5nieZania.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 osobq odpowiedzialn4 za sprawy odSnie2ania
dr6g jest Inspektor Wydzialu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Technicznej Pan Marek
Wolski.

Przewodniczqcy Rady poinformowal o piSmie, jakie wplynqlo do Rady Miejskiej
od Stowarzyszenia Pomocy Rodzinom Dzieci Cierpi4cych na skutek Inwazyjnych Chor6b
Bakteryjnych. Zainteresowanych radnych proszE o zapoznarie siE z pismem.
Ad.2l

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zamknql obrady XXIV sesji Rady Miejskiej
,  ,  ^00

w JQorzejowle o goozlnle rz

Zalqczniki:
1. Lista obecnoici.
2. Uchwaly Rady Miejskiej podjqte na XXIV sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w


